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SV JULIANA ‘31 

Notulen Algemene Ledenvergadering 

9 oktober 2019 

 
Aanwezig 

Ronny Aarts, Jules Abbenhuis, Jo Bleumink, Jenny Boonzaayer,  Patrick Bouman, J Broekman, Ans 

Broekman, Patrick Bronstijn, Tom de Bruijn,  Fred Eissing, Loet Eissing, Bajram Gabrica, Carla Goossens 

(voorzitter), Koos Groenen, Loek Heijnen, Joost Heijnen, Harald van Hoorn, Tijn Houwen, Henry Jansen, 

Frans Janssen, Gerard Janssen, Piet Janssen, Linda Kabelaar, Sam Kleij, Twan Konings, Theo Leenders, 

Tjipke Lemain, Paul Leverington, Ferrie van de Logt,  Marcus Lommen, Marchel van Loveren,  Matthee 

Moons, Lianne Muller, Mike Orth, Frans Poelen, Paul Reintjes, Ron Remers, Jos Smit,  Silvia Schoppema 

Harm Schraven, Remy Siroen, Theo Spanbroek, Peter Thijssen,  Mariel Verhees, Sergio Verkaart, Henny 

Vissers, Jan Vissers, Jos v.d. Wielen, Henk Wienen, P. Wilting, Marco Witte, Tanja Zwaag 

 

Agenda: 

1. Opening. 

1.1. Berichten van verhindering 

1.2. Herdenking van overleden leden 

2. Vaststelling notulen ALV d.d. 1 oktober 2018  

3. Kledingproject 

3.1. Plan van aanpak 

3.2. Aanpassing van het huishoudelijk reglement 

4. Jaarverslag 2018-2019 van de secretaris 

5. Jaarverslag 2018-2019 van de penningmeester 

6. Verslag van de kascommissie en verkiezing nieuwe kascommissie 

7. Vaststelling contributie en  begroting 2019-2020 

8. Benoeming commissies en coördinatoren 

9. Bestuursverkiezing 

10. Rondvraag. 

11. Sluiting. 

 

1. Opening  
De voorzitter opent de vergadering en heet alle aanwezigen welkom.  

1.1. Er is bericht van verhindering ontvangen van Remko Bicentini, Peter de Bruijn, Danny Caelen, 

Tjeu Claase, Dick van de Logt, Geert van de Logt, Maurits Pol, Richard Renkens, Ellen te 

Riele, Luc te Riele, Martien te Riele, Elly Thijssen, Koos Ubbink, John Welzen, Paul Welzen, 

Arjen Zwaag, Jasper Zwaag 

1.2. Herdenking overleden leden 

Er wordt een minuut stilte gehouden ter herdenking van de overleden leden in het afgelopen 

jaar: Theo Bleumink (13/5/2019), John Arts (25/7/2019), John van Oppen (15/9/2019) 

 

2. Vaststelling notulen algemene ledenvergadering 1 oktober 2018    

De notulen worden goedgekeurd, met dank aan notuliste Jenny Boonzaayer. 

N.a.v. de actiepunten meldt Carla Goossens:  

- Er zijn offertes opgevraagd voor nieuwe geluidsinstallatie en bekeken. Zodra het financieel 

mogelijk is, zal besluit worden genomen over de vervanging van de huidige installatie. 

- Begrote opbrengst en besteding rommelmarkt is door penningmeester besproken met 

commissievoorzitter Frans Janssen.  

- Richard Renkens is reservelid kascommissie geworden. 

 

3. Kledingproject 

3.1. Plan van aanpak 

Henry Jansen licht het plan van aanpak toe. Uitgangspunt bestuur is een mooi herkenbaar clubtenue voor 

alle teams van JO6 tm Zo-1 vanaf seizoen 2020/2021, dus alle teams hetzelfde tenue met dezelfde 
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sponsors.  Huidige tenues zijn aan vervanging toe na 4 jaar gebruik. 2021 is een jubileumjaar met 90 jarig 

bestaan en in 2031 bestaat de club 100 jaar. Doel is een uniforme, herkenbare, nieuwe en krachtige 

uitstraling, die ook aantrekkelijk is voor sponsors.  Momenteel zijn er 21 tenuesponsors op alle 800 shirts, 

dit wordt teruggebracht naar 9. Momenteel wordt daaraan gewerkt evenals aan de keuze voor het 

merk/leverancier van de tenues via een onderhandse aanbesteding.  

Mogelijke verdeling van de sponsors: 3 op voorkant, 2 op rug, 2 op mouw en 2 op broek.  

Er zijn al enige ideeën voor het ontwerp van een nieuw tenue, maar er is nog geen keuze gemaakt. 

Voor het ontwerp van de nieuwe tenues, ook voor het jubileumjaar 2031 is ook gekeken naar de 

ontwikkeling van de clubkleding vanaf 1931, waarbij opvalt dat gestart is met zwarte broek en dat de 

combinatie rood en geel vele varianten heeft gekend in het shirt.  

In het huidige huishoudelijk reglement staan echter in artikel 8 vrij strakke regels omtrent de tenues, nl. 

shirt geel met verticale rode strepen, rode broek en rode kousen, dus dat biedt bijv. geen ruimte voor de 

keuze voor bijv. een zwarte broek of voor een shirt met horizontale strepen, terwijl dat 1 van de ideeën is, 

waarvan een model/voorbeeld is gemaakt. .  

Jos Smit vraagt of het bestuur of de leden besluiten. 

Ferry v.d. Logt wijst erop dat de leden besluiten over de aanpassing van het huishoudelijk reglement.  

Frans Poelen vraagt naar de uit-tenues. 

Henry Jansen antwoordt dat dit dezelfde lay-out wordt maar dan in andere kleur, waarschijnlijk zwart-wit 

of helemaal zwart. Het 1
e
 elftal krijgt eigen vaste uit-tenues, voor de overige seniorenteams en junioren 

komen er reserve shirts, die per keer gebruikt en weer ingeleverd moeten worden.  

Koos Groenen is geen voorstander van een andere kleur broek dan de huidige rode.  

Frans Janssen vindt het jammer dat er alleen een idee wordt gepresenteerd met een zwarte broek en een 

shirt met horizontale strepen, dan valt er niets te kiezen. Indruk wordt gewekt dat keus al gemaakt is.  

Carla Goossens merkt op dat er verticale strepen op het huidige tenue staan met een dwarse balk voor de 

sponsoren, dus dat is ook een (bekende) variant. Er is overigens nog geen keuze gemaakt.  

Tijn Houwen wijst erop dat historische foto’s ook varianten met verticale strepen laten zien.  

Carla Goossens merkt op dat het vooral om keuzemogelijkheid van andere kleur broek gaat (zwart). 

Theo Leenders doet suggestie het Juliana logo met links geel, rechts rood als basis te gebruiken. 

John Abbenhuis wijst erop dat het huidige tenue met rode broek en verticale strepen staat voor Juliana, dat 

is herkenbaar als een soort beeldmerk, dat moet je niet veranderen. Bovendien zijn horizontale strepen niet 

flatteus.  

Mike Orth mist een keuze, er wordt maar 1 ontwerp gepresenteerd met horizontale strepen en zwarte 

broek. Waarom ook geen ontwerp met verticale strepen en zwarte broek?  

Carla Goossens zegt toe dat geregeld kan worden dat er ook een demomodel wordt gemaakt van 2
e
 

variant.  

Indien ALV echter niet met de voorgestelde wijziging in huishoudelijk reglement instemt, vervallen er 

echter diverse ontwerpmogelijkheden, dan is alleen rode broek en shirt met verticale strepen mogelijk.  

 

3.2. Aanpassing huishoudelijk reglement 

Lianne Muller licht toe dat de voorgestelde aanpassingen op de website staan en ook zijn aangekondigd in 

de nieuwsbrief. Naast de voorgestelde wijziging omtrent de kleuren van het tenue (art. 8) wordt er een 

aantal kleine technische en redactionele wijzigingen voorgesteld t.a.v. met name verouderde en 

overbodige bepalingen, zoals toevoeging van niet-spelende leden in art. 2, schrappen art 4 over donateurs, 

toevoeging van erevoorzitters en leden van verdienste in art. 14, hoeveelheid van verschijning clubblad en 

de wijze van wijziging van het huishoudelijkheid reglement in art. 22. Voorgesteld wordt voor wijzigingen 

een 2/3 meerderheid van het aantal aanwezige leden op de ALV te eisen zonder de bepaling dat er 2/3 van 

het aantal leden aanwezig moet zijn.  

 

Met de voorgestelde wijziging in art. 22 wordt met handopsteken door een ruime 2/3 meerderheid 

ingestemd, waardoor de behandeling van de voorgestelde aanpassingen van het huishoudelijk reglement 

mogelijk wordt.  

Ook met de overige voorgestelde wijzigingen in artikel 2, 4, 6, 9, 12, 14, 20 22 en 23 wordt met een ruime 

2/3 meerderheid ingestemd. 

T.a.v, artikel 8 wordt als wijziging door het bestuur voorgesteld: 

Artikel 8: clubkleuren 

Het sporttenue van de vereniging bestaat uit: 
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- Shirt: geel met rode strepen  

- Broek:  

- Kousen: rood  

Carla Goossens licht toe dat het weglaten van een kleur van de broek en het weglaten dat de strepen 

verticaal moeten zijn meer mogelijkheden en ruimte biedt bij het ontwerpen van een nieuw 

(jubileum)tenue. Nogmaals wijst ze erop dat er nog geen keus is gemaakt, het hoeft geen zwarte broek te 

worden maar door de huidige bepalingen moet het altijd een rode broek blijven en een shirt met verticale 

strepen.  

Omdat er 25 leden voor het voorstel stemmen, is er geen 2/3 meerderheid en wordt artikel 8 van het 

huishoudelijk reglement niet aangepast. 

Artikel 8 blijft dan: Het sporttenue van de vereniging bestaat uit:  

- Shirt: geel met verticale rode strepen  

- Broek: rood 

- Kousen: rood 

Het bestuur neemt dit standpunt mee en gaat zich beraden op het vervolg.  

 

4. Jaarverslag secretaris 2018-2019 

Carla Goossens wijst erop dat het door Lianne Muller gemaakte jaarverslag op de site staat, een mooi 

verslag van alle activiteiten in het afgelopen jaar met vele foto’s van Matthee Moons, waaruit blijkt dat er 

in een seizoen zeer veel wordt georganiseerd. Daar kunnen we trots op zijn als vereniging. 

Jaarverslag wordt goedgekeurd, er zijn geen opmerkingen. Met complimenten voor secretaris Lianne 

Muller.  

 

5. Jaarverslag penningmeester 2018-2019: balans en resultatenrekeningen 

T.a.v. de balans licht Tanja Zwaag enkele opvallende punten toe, zoals de wijziging in liquide middelen 

t.g.v. de financiering van de eigen bijdrage voor het kunstgrasveld uit eigen middelen. De leningen nemen 

af door de aflossingen.  

De resultatenrekening vertoont een negatief resultaat van € 32. Opvallende posten: omzet kantine 

gestegen met 10.000 o.a. door toename zaterdagteams, stijging sponsorinkomsten door o.a. sponsoring 

jeugdopleiding. Verder lagere sponsorkosten (lagere kosten BCM activiteiten), kosten clubhuis hoger 

door o.a. aanschaf parasols, hogere kosten huisvesting door o.a. schoonmaakkosten en energie.  

T.a.v. energie: pas in maart/april 1
e
 ontvangst voor terugleverantie gehad. 

Dit is opvallend en een tegenvaller dat energiebesparing tegenvalt. 

Mike Oort vraagt wat er onder voetbalzaken valt. 

Tanja Zwaag licht toe dat er allerlei kosten onder vallen: trainers, materialen, afdracht KNVB, 

scheidsrechters. Geïnteresseerden mogen altijd afspraak maken om boeken in te zien bij Tanja. 

Contributie ontvangst is lager doordat er meer langdurig geblesseerden waren en er waren meer 

trainingslidmaatschappen met lagere contributie. Wel is het bijzonder dat er geen onbetaalde contributies 

zijn, met dank aan de inzet van Ron Remers.  

Jules Abbenhuis merkt op dat er in de presentatie een vergelijking wordt gemaakt met resultaten vorig 

seizoen. Hij vraagt of er een vergelijking/benchmark mogelijk is met andere voetbalclubs.  

Hoewel bestuur denkt dat dat lastig is, omdat elke club ook eigen keuzes maakt en eigen systematiek 

heeft met boekingen, zal het bestuur nagaan of er een benchmark mogelijk is.  

 

6. Verslag kascommissie/nieuwe kascommissie 

De jaarstukken zijn gecontroleerd door de kascommissie, bestaande uit Tjipke Lemain en Paul Sanders. 

Tjipke Lemain licht toe dat de commissie op 25/9 de boekhouding heeft gecontroleerd, de cijfers heeft 

bekeken, steekproefsgewijs bewijzen heeft opgevraagd en gekregen en daarbij geen onregelmatigheden 

heeft aangetroffen, de boekhouding is op orde. 

Het voorstel de penningmeester décharge te verlenen wordt dan ook met applaus aangenomen, onder 

dankzegging  aan Tanja Zwaag voor de boekhouding en bedrijfsvoering in het afgelopen jaar. 

De kascommissie wordt bedankt voor haar werkzaamheden. 

 

In de kascommissie hadden zitting Tjipke Lemain en Paul Sanders, reservelid is Richard Renkens.. 

Tjipke Lemain is aftredend en Paul Sanders blijft lid. Richard Renkens wordt nu ook lid. 

Als reservelid meldt zich Jos Smit en wordt als zodanig benoemd.  
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7. Contributie + Begroting 2018-2019 

Tanja Zwaag licht toe dat enige jaren geleden is afgesproken dat contributie jaarlijks alleen wordt 

verhoogd met indexeringspercentage consumentenindex, tenzij er aanleiding is om de contributie extra te 

verhogen vanwege bijzondere investeringen of kosten. Dat is niet aan de orde. 

Conform voorstel wordt contributie verhoogd met 1.7 % 

Omdat de contributie al aan het begin van het seizoen wordt geïnd, is hierover al eerder gecommuniceerd 

naar de leden.  

 

Toelichting/opmerkingen t.a.v. begroting:  

Matthee Moons vraagt waarom niet met afgeronde bedragen wordt gewerkt. 

Tanja Zwaag merkt op dat de basis van de begroting de begroting van vorig jaar is en de input van de 

commissies.  

Desgevraagd antwoord Tanja Zwaag dat contributie en kantine-omzet hoger is begroot i.v.m. geschat 

lager aantal geblesseerden en i.v.m 2
e
 internationaal toernooi. Kosten kantine stijgen niet navenant omdat 

scherp wordt ingekocht.  

Ronny Aarts vraagt of sponsoring kledingproject al is meegenomen. 

Tanja Zwaag antwoordt dat dit pas volgend seizoen speelt. 

Leden gaan akkoord met de voorgestelde begroting  met een positief resultaat van 64 euro. 

 

8. Benoeming commissies en coördinatoren 

De navolgende samenstelling wordt door de vergadering vastgesteld. 

a. commissies onder voorzitter  

- Arbo & Veiligheid: Joost Kersten (coördinator), Koos Ubbink, Marchel van Loveren, Edwin 

Willemsen 

- Communicatie, Marketing & Voorlichting:  Patrick Bouman (coördinator), Luc te Riele 

(social media), Loet Eissing, Ferrie van de Logt, Matthee Moons (Schietschijf), Henry Jansen 

(site) 

- Supporters-en Activiteitencommissie: Elske de Wildt (coördinator),  Eugene Vissers, Hedwig 

van het Klooster,  Milou Duighuisen, Manon Bouman, Amber Muis, Astrid van Haaren 

- Sponsorcommissie: Twan Konings (voorzitter), Sven Zegers, Martin Morsink, Bas Schaaij, 

Martien te Riele 

b. commissies onder secretaris en penningmeester: 

- Vrijwilligers-, verenigingscommissie: Johan Kerkhof (coördinator), Tjipke Lemain, Marije de 

Witte, Edwin Willemsen 

- Vrijwilligers, welkomscommissie: Harald van Hoorn, Veronique Slenders, Maurice de Mandt, 

Herco Anema 

- ledenadministratie: Matthee Moons  

- contributie-inning: Ron Remers   

            c. commissies onder bestuurslid Voetbalzaken  

-   Commissie Voetbal zaken: Rémy Siroen (voorzitter), Harald van Hoorn (vice-voorzitter),  

     Patrick Bronstijn (coördinator senioren, JO19 en JO-17), Astrid Bakker (JO-15- 

    coördinator), Roy Eggenhuizen (JO13-coördinator), Roy Vissers (JO12, 11-coördinator),  

    Jordi Cornelissen (JO 10,9,8-coördinator),  Maurice de Mandt (JO 7,6-coordinator) Tosca            

    Stevens (vrouwen/meisjes-coördinator), Janneke Eversen (ondersteunend vr/m coörd),  

    Danny Caelen (techn. jeugdcoördinator jun.), Henry Jansen (techn. jeugdcoördinator pup.), 

    Frank Duijghuisen (scout selectie Zo-1), vacant (scout selectie za-1) 

- Wedstrijdsecretariaat: Joost Heijnen, Henk van den Broek (consul) 

- Scheidsrechterscoördinator: vacant 

- Fair Play Commissie: Mariel Verhees (coördinator)  Richard Thiessen 

- Toernooiencommissie: Geert v.d. Logt (thuis-toernooien), Carl de Vries (uit-toernooien), Jan 

Hock, Frans Poelen, Toon Janssen, Geert Reijnen,  Peter van den Broek,  

- Zaalvoetbalcoördinator: Toon Janssen 

d. commissies onder bestuurslid Facilitaire Zaken  

-    commissie buitendienst:  Henry Jansen (coördinator), Marchel van Loveren, Leo de Bruijn,  

Willy Geurts, Koos Groenen, Loet Eissing 
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-     clubhuiscommissie: Frans Janssen (coördinator), Lianne Muller, Eva van de Logt, Henk 

Wienen, Luci Vissers 

-     kledingcommissie: Astrid Bakker, Roy Eggenhuizen,  Edwin Willemsen, Henry  Jansen 

- vierdaagsecommissie: Rieks Dikkers (coördinator), Jan Verweij, Peter en Ellie Thijssen, Joost 

en Ans Broekman, Henk en Mientje van de Broek, Henk Wienen, Koos Ubbink, Hennie 

Vissers   

- Rommelmarktcommissie: Frans Janssen (coördinator), Paul Reintjes, Bram Peeters, Ellen te 

Riele, Tosca Stevens , Dirk van Lin, Thomas Wijgers  

 

9. Bestuursverkiezing 

Lianne Muller is aftredend en heeft zich herkiesbaar gesteld.  

Bij acclamatie en onder applaus wordt Lianne Muller herbenoemd. 

Loek Heijnen is aftredend en heeft zich niet herkiesbaar gesteld. 

Carla Goossens bedankt Loek Heijnen voor zijn grote inzet in de afgelopen 9 jaar. Hij is nadat hij moest 

stoppen als speler van het 1
e
 elftal op 25 jarige leeftijd bestuurslid geworden, het 1

e
 bestuurslid 

voetbalzaken in de nieuwe bestuursstructuur. Hij heeft het door zijn grote kennis van voetbal fantastisch 

gedaan, onder zijn portefeuille vallen vele commissies en er is veel bereikt in de afgelopen jaren, zoals de 

certificering van de jeugdopleiding en het samenbrengen van recreatief en prestatief voetbal in 1 

commissie.  Hij heeft kampioenschappen en promoties meegemaakt, maar ook degradaties. Met zijn 

scherpe blik en oog voor detail heeft hij een belangrijke bijdrage geleverd in de bestuursvergaderingen. 

Vanwege zijn drukke baan en toekomstige gezinsuitbreiding stopt hij nu na 9 jaar met het 

bestuurslidmaatschap maar gelukkig wil hij betrokken blijven bij Voetbalzaken als belangencoördinator 

van za-1 en zo-1.  

Vanwege zijn grote inzet en bijdrage draagt het bestuur Loek voor als lid van verdienste, waarmee de 

leden bij acclamatie en met groot applaus instemmen Loek krijgt hiervoor een oorkonde.  

Het bestuur draagt Joost Heijnen voor als nieuwe voorzitter, er zijn geen tegenkandidaten. Bij acclamatie 

en onder applaus wordt Joost gekozen als nieuw bestuurslid, waarmee het nieuwe bestuur bestaat uit:  

Carla Goossens (voorzitter), Lianne Muller (secretaris/vice-voorzitter), Tanja Zwaag (penningmeester), 

Joost Heijnen (bestuurslid voetbalzaken) en Patrick Bronstijn (bestuurslid facilitaire zaken). 

Loek Heijnen vertelt vervolgens dat hij het bestuurswerk in de afgelopen 9 jaar met veel plezier heeft 

gedaan en hij heeft veel geleerd. Hij is trots op de club, niet alleen op voetbalgebied maar ook omdat veel 

betrokken vrijwilligers met veel plezier en kennis hun bijdrage leveren. Hij vindt het fijn dat hij bij za-1 en 

zo-1 betrokken blijft en zo ook bij de hele club betrokken blijft. 

 

10 Rondvraag 

- Koos Groenen vindt het vervelend dat er op doordeweekse dagen geen duidelijkheid is over de 

afgelasting van velden en wedstrijden. Wie beslist en hoe is procedure?  

Het bestuur gaat dit na. 

- Desgevraagd antwoordt Carla Goossens dat de club niet is benaderd door de gemeente  over 

mogelijke ontwikkelingen van de Kanaalzone als bouwlocatie, zoals in de krant stond. 

- Fred Eissing wil graag weten wat het bestuur vindt van het gehele reilen en zeilen van de 

kantine, bijv. bezetting bar en keuken.  

Patrick Bronstijn antwoordt dat alles nog niet loopt zoals gehoopt en verwacht werd, ondanks 

de inzet van bijv. ook Lianne Muller en allerlei afspraken. Inmiddels is Frans Janssen 

commissievoorzitter geworden, zijn er nieuwe afspraken gemaakt, maar het duurt altijd even 

voordat dit zijn beslag krijgt.  

Afgesproken wordt dat er afspraak wordt gemaakt tussen Patrick Bronstijn, Frans Janssen en 

Fred Eissing om e.e.a. door te nemen. 

- Ron Remers stelt voor om het verstrekken van extra consumptiebonnen voor scheidsrechters 

senioren af te schaffen omdat het een scheef beeld t.o.v. andere scheidsrechters. 

Het bestuur zal dit punt bespreken. 

- Tom de Bruijn vraagt of de chaos in de fietsenstalling aangepakt kan worden.  

Carla Goossens antwoordt dat het bestuur dit probleem recent heeft besproken. Een eerste 

oproep heeft in de nieuwsbrief gestaan en er zullen meer oproepen volgen, zo nodig gevolgd 

door maatregelen. 

- Sam Kleij wijst erop dat zo-3 hele slechte trainingsballen heeft.  
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Loek Heijnen merkt op dat dit moet worden gemeld bij Loet Eissing, dan worden de slechte 

ballen vervangen.  

- Ferry v.d. Logt wijst erop dat op donderdagteams aan een bepaald team kratten bier worden 

verkocht, die zij in de kleedkamer maar ook in de Stoof opdrinken, terwijl anderen voor een 

hogere prijs bier moeten kopen in de Stoof. Dat is ongelijkheid. 

Carla Goossens antwoordt dat deze mogelijkheid is ingevoerd om te voorkomen dat teams zelf 

meegebracht bier meenemen naar de kleedkamer. En dat is moeilijk te controleren en te 

handhaven door de vaak jonge terreinmeesters. Nu wordt het bier in de Stoof gekocht  

Daarom wordt de huidige afspraak voorlopig wel voortgezet, maar bestuur gaat bezien of de 

mogelijkheid van kratje bier kopen kan worden uitgebreid naar andere teams. 

Frans Janssen wijst erop dat er dan wel hele duidelijke afspraken moeten worden gemaakt, 

ook voor kantinemedewerkers: wie mogen er kopen en waar mag/moet het worden 

opgedronken.  

Carla Goossens meldt dat bestuur dit meeneemt. 

Frans Jansen merkt nog op dat 1
e
 elftal ook wel eens zelf krat bier meebrengt om verjaardag te 

vieren in kleedkamer.  

Carla Goossens meldt dat dat 1
e
 elftal daar al op is aangesproken, gebeurt niet meer. 

- Remy Seroen doet een oproep voor vrijwilligers-coördinatoren in de commissie voetbalzaken, 

nu wordt de coördinatie van JO17, JO19 en senioren (21 teams) noodgedwongen door 1 

persoon gedaan, die ook nog bestuurslid is, nl. Patrick Bronstijn. Hij vraagt iedereen goed na 

te denken over suggesties van mensen die hiervoor benaderd kunnen worden. 

Lianne Muller zegt toe de vacature ook in de eerstvolgende nieuwsbrief onder de aandacht te 

zullen brengen. 

 

10. Sluiting 

Rond 22.15 uur wordt de vergadering gesloten onder dankzegging voor ieders aanwezigheid en inbreng 

en worden de aanwezigen uitgenodigd voor een drankje op kosten van de vereniging, dit als gebruikelijke 

traditie. 

 

Besluitenlijst 

1. Huishoudelijk reglement wordt op aantal punten aangepast. 

2. Voorstel aanpassing artikel 8 huishoudelijk reglement inzake clubtenue wordt verworpen.  

3. Jaarverslag 2018/2019 van secretaris wordt goedgekeurd. 

4. Jaarverslag 2018/2019 van penningmeester wordt goedgekeurd. 

5. Kascommissie 2019/2020: Paul Sanders en Richard Renkens, reservelis Jos Smit. 

6. Contributie en begroting 2019/2020 worden vastgesteld. . 

7. Samenstelling commissies wordt vastgesteld 

8. Bij acclamatie wordt als nieuw bestuurslid Joost Heijnen benoemd. 

9. Bij acclamatie wordt Loek Heijnen als lid van verdienste benoemd.  

 

Actiepuntenlijst (uitvoering bestuur) 

1. Beraden op verwerpen voorstel aanpassing art. 8 hhreg inzake clubtenue 

2. Aan leden minimaal 2 varianten ontwerp-kledingtenue voorleggen 

3. Nagaan mogelijkheid benchmark met andere verenigingen resultatenrekening/begrotingen 

4. Nagaan procedure afgelasting wedstrijden/velden 

5. Afspraak Patrick Bronstijn, Frans Janssen en Fred Eissing over kantine 

6. Bespreken voorstel afschaffen extra consumptiebonnen senioren scheidsrechters 

7. Aanpak problemen fietsenstalling 

8. Aandacht voor vacature coördinatoren commissie voetbalzaken 

9. Heroverwegen en duidelijkheid over afspraken verkoop kratjes bier aan teams  

 

JB 13 oktober 2019 

 


